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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek 
Datum:  19 februari 2025 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 19 februari 2025 
 
  

 
Aanwezig: 
 
Henk Vredeveld  Vicevoorzitter 
Marga Piek                 Secretaris 
Will Wesseling  Penningmeester 
Ingrid Gelton  Notulist & Bestuurslid 
Albert Rave   Bestuurslid  
Gerlof Engberts  Bestuurslid 
Roel Aalderink  Bestuurslid 
Suzanne de Jong Bestuurslid 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Jos van Hees  Voorzitter  
Vincent Mooi  Gebiedscoördinator 
 
Gasten 
Roelineke Gommer CDA 
Henk Smit   PvdA 
Marinus Kasteleijn 50+ 
Michel Jeuring  Koningsdag 2025 
 
De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners en een vertegenwoordiger van 
judovereniging Kodokan. 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

Vanwege afwezigheid van Jos zal Henk de vergadering voorzitten. Henk heet alle aanwezigen van 

harte welkom en opent de vergadering. Er zijn geen wijzigingen in de agenda.  

 

2. Notulen 15 januari 

Er zijn geen wijzigingen, op- of aanmerkingen. De notulen worden bij deze vastgelegd en zullen 

worden gepubliceerd op de website. 

 

3. Actie- en besluitenlijst 

De lijst wordt doorgenomen en geüpdatet.  

 

4. Mededelingen 

a. Gerard Menke heeft aangegeven per 1 mei te willen stoppen met het ophangen van de 

welkomstborden. Frank Gelton zal dit overnemen. 
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b. Vanaf maart 2025 krijgen De Velden (waar Schoonebeek onder valt) twee nieuwe wijkagenten: 

Jan-Joris van Hemel en Joey Kolker. Het maandelijkse spreekuur in ’t Aole Gemientehoes op elke 

eerste dinsdag van de maand wordt weer in ere hersteld. 

c. DBS ontvangt een schenking van € 1.541 van de initiatiefgroep SIBE (Snel Internet Buitengebied 

Emmen) vanwege het opheffen van de stichting; na het betalen van de laatste kosten is er nog 

een restant van het budget over en zij willen dat graag aan de EOP’s in het werkgebied 

schenken. 

d. Op 24 februari is er een overleg met de provincie over de verkeersveiligheid van de Nieuw 

Amsterdamseweg en de Lauensteinstraat – Jos, Henk en Roel zullen deze bijeenkomst bijwonen. 

Op 19 maart zal de provincie aanwezig zijn op de DBS-vergadering. 

e. Op 28 februari is het jubileumfeest van de BOKD – Jos, Roel en Albert zullen hier naartoe gaan. 

f. Op 26 maart is de Algemene Ledenvergadering; Rob Wethly (SLO Drenthe) is onze gastspreker. 

g. Er is een vacature voor een bestuurslid en een notulist. Deze is geplaatst in de Jaknikker en op 

onze sociale mediakanalen. 

 

5. Ingekomen post 

a. Aanvraag donatie Koningsvliegeren 

b. Aanvraag donatie Judovereniging Kodokan 

 

6. Aanvraag donatie Koningsvliegeren 

Michel Jeuring heeft een aanvraag ingediend voor een donatie voor Koningsdag 2025. Hij heeft 

daarvoor een begroting ingediend en is persoonlijk aanwezig om de aanvraag toe te lichten. Het 

evenement zal in het centrum plaatsvinden, hierdoor is geen plaats meer voor de vliegeraars. Er zal 

een liveband optreden, maar wellicht is er ook concurrentie met meer live muziek vanuit Horeca 

Pallertplein. Het bestuur zal in het besloten gedeelte een besluit nemen over deze aanvraag. 

7. Aanvraag donatie Judovereniging Kodokan 

Judovereniging Kodokan heeft een donatie aangevraagd voor het C.P. de Maa-toernooi en heeft 

hiervoor ook een begroting ingediend. Er is een vertegenwoordiger van Kodokan aanwezig voor 

toelichting hierop. Het blijkt dat geen subsidie-aanvraag is ingediend bij de gemeente, daar zijn 

echter wel mogelijkheden voor. Marga stuurt donatie-overzicht door naar Kodokan. 

 

8. Terugkoppeling vergaderingen en besprekingen 

a. Centraal Speelveld Schoonebeek, 16 januari: Ingrid geeft een kort verslag van de kick-off 

bijeenkomst. Anjo Geertsema heeft een korte toelichting gegeven op het gemeentebeleid. De 

werkgroep gaan inventariseren waar behoefte aan is, wat de meest geschikte locatie is en hoe 

het eruit moet gaan zien. Dit moet resulteren in een plan van aanpak. 24 februari is de volgende 

bijeenkomst. 

b. Raadsbijeenkomst Wonen met mantelzorg, 20 januari – Suzanne en Albert hebben deze 

bijeenkomst bijgewoond. Presentatie was goed bezocht. Gemeente schrijft momenteel aan de 

beleidsregel, is nog in de ontwerpfase. 

c. Energiek Emmen, 22 januari: Will, Gerlof, Henk en Albert zijn hier naartoe geweest. Energiek 

Emmen is een coöperatie gericht op energietransitie en willen graag de krachten bundelen met 

dorpen in de gemeente Emmen. DBS ziet er op dit moment geen meerwaarde in om ons bij deze 

coöperatie aan te sluiten. Gerlof zal e.e.a. terugkoppelen naar Energiek Emmen.  

d. Omgevingsvisie, 27 januari – Albert en Roel hebben deze bijeenkomst bijgewoond. Er waren 

veel EOP’s aanwezig. De kernvraag ‘hoe wil je dat je dorp er in de toekomst uit komt te zien?’ 

zou volgens DBS ook de vraag moeten zijn die we ons in het Gebiedsproces zouden moeten 

stellen: waar zou de bijdrage naartoe moeten gaan wanneer deze beschikbaar komen, wat zijn 

gebieden die voor (her)ontwikkeling in aanmerking komen? Besloten wordt een werkgroep op 
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te richten die zich gaat bezighouden met het ontwikkelen van een dorpsvisie. In deze werkgroep 

zullen naast vertegenwoordigers van DBS ook een makelaar, architect en vertegenwoordigers 

van woningbouwverenigingen plaatsnemen. Terugkoppeling vindt plaats in de DBS-

vergaderingen. 

e. Verkeerssituatie Europaweg, 31 januari – Suzanne en Marga hebben ter plekke een gesprek 

gehad met Ben Luinge. Deze heeft geconstateerd dat er geen problemen op deze locatie zijn: er 

vinden geen ongevallen plaats, er wordt niet te hard gereden en de bebording is in orde. Het 

zebrapad is goed zichtbaar en er staat een lantaarnpaal bij. Will geeft aan dat een dergelijk 

probleem ook speelde in Nieuw Amsterdam, waar Ben Luinge ook geen problemen 

geconstateerd had. De EOP heeft daarop spreekrecht aangevraagd bij de gemeente en daarna 

werden er wél maatregelen genomen. Als wij dus iets willen bereiken in deze zullen we zelf een 

stap verder moeten doen en wellicht ook inspreken bij de gemeente. Besloten wordt dat DBS 

eerst zelf metingen zal gaan verrichten, we zullen de speeddisplay verplaatsen naar het 

Gezondheidscentrum. Henk zal Jan Lautenbach benaderen voor assistentie en uitleesinstructies. 

Suzanne zal handhaving en politie vragen vaker te meten op deze locatie. 

f. Gebiedsproces: geen nieuws, op 12 maart is er een vervolgbijeenkomst. Jos, Albert en Gerlof 

zullen hierbij aanwezig zijn. 

 

9. Rondvraag 

a. Een van de bewoners meldt dezelfde ervaring te hebben met klachten over de snelheid op de 

Nieuw-Amsterdamseweg; ook hier bleek de gemeente niet open te staan voor verbeteringen. 

b. Will: is er al een reactie binnen op de email van de heer Oudshoorn met betrekking tot het 

verlagen van de stoepranden? De gemeente had in november aangegeven hierin actie te 

ondernemen, maar tot nu toe is er niets gebeurd. Henk zal de email van de heer Oudshoorn 

doorsturen naar Vincent Mooi. Marga meldt dat de bruikbaarheid van de voetpaden voor 

minder validen een structureel probleem is, er zijn geen op- en afritten voor rolstoelen of 

scootmobielen.  

 

10. Sluiting 

Henk bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering om 20:30 

uur. 

 

 

Volgende vergadering: woensdag 19 maart, 19:00 uur 

 


